

北京市海勤律师事务所 BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add:北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏臺中央公园广场A1座15层

Head Office:15/F,BuildingA1,No.10 yard,Chaoyang Park south road,Chaoyang District,Beijing(100026)

Tel:010-81963666 / Fax:010-67251388 / Web:www.highkinglawfirm.com.cn

姓名:李轶职务:合伙人

邮箱: liyi@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

Name: Yi Li

Position: Partner

Mailbox: liyi@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

黑龙江大学法学硕士。

专业经历

北京市海勤律师事务所合伙人。常设中国建设工程法律论坛观察员,中国电子节能技术协会工程总承包分会工程总承包业务争议评审专家库专家,北京某心理健康服务律师,北京市东城区和平里街道村居法律顾兴立益服务律师,北京市东城区和和丰富职业背景规度,先后工作于北京某法院商事审判庭、北京市公安局工作,开始从事专职律师。2021年,李轶律师作为律师代表参与了世界银行营商环境调研区、北京市公安局新闻中心关于网上公安局的调应连续,作为主旨发言人参加丰台律协、朝阳律协、海定律协好会。

执行领域及专长

李轶律师执业以来,专注于从事民商事诉讼仲裁、企业法律顾问等业务,擅长各类合同、公司、建设工程等争议纠纷的解决。曾先后为国有金融机构、国有电力企业、国有建筑企业、国有民航装备公司、房地产开发公司、互联网科技公司、影视出版公司、共青团中央志愿者行动中心、中国青年志愿者协会等企事业单位提供常年法律顾问服务。

李轶律师已代理百余起民商事诉讼、仲裁案件,有效维护 了客户利益。审慎负责的执业态度和专业能力获得了众多 客户肯定与好评。

工作语言 中文 英文

Education

LL.M. of Heilongjiang University.

Professional Experience

Attorney Li is a partner of Beijing Highking Law Firm.

Attorney Li is a permanent Observer of China Construction Engineering Law Forum, expert of General Contracting Business Dispute Review Expert Bank of General Contracting Branch of China Electronic Energy Conservation Technology Association, public service attorney of a Mental Health Service Center in Beijing, and legal adviser of the villages in Hepingli Street, Dongcheng District, Beijing.

Attorney Li has many years of experience in legal practice and rich professional background. She graduated with a master's degree in law and has worked in a commercial court in Beijing and a state-owned construction enterprise in Beijing. Since 2016, she has been a full-time attorney. In 2021, Attorney Li as an attorney representative, participated in the World Bank Business Environment Survey Project and the Research Symposium on Online Public Security Bureau by the News Center of Beijing Public Security Bureau; as a keynote speaker, she participated in the Symposium on the Application of Law in the Inheritance Part of the Civil Code jointly organized by Fengtai Law Association, Chaoyang Law Association and Haidian Law Association.

Practice Areas

During her practice, Attorney Li mainly engages in civil and commercial litigation and arbitration, enterprise legal counsel, etc. She is good at the resolution of various contracts, companies, construction projects and other disputes, and is a member representative of the Permanent China Construction Engineering Legal Forum. Attorney Li has provided permanent legal counsel for some financial institutions, state-owned electric power enterprises, real estate development companies, construction enterprises, Internet technology companies, film and television publishing companies, the Central Volunteer Action Center of the Communist Youth League, China Youth Volunteer Association and other enterprises and institutions.

Attorney Li has represented more than one hundred civil and commercial litigation and arbitration cases, effectively safeguarding the interests of the parties. Her prudent and responsible practice attitude and professional ability have won the affirmation and praise of many clients.

Language Skills Mandarin and English